
Badalona acull el Campionat Europeu de Motonàutica
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Actualitat

Ingressat 
un veí de La 
Salut per una 
pallissa al 
carrer                 5

El govern vol destinar 
18 milions a rehabilitar 
l’espai públic
La primera fase de les inversions del mandat 
se centrarà en actuacions urgents que encara 
s’han de negociar amb l’oposició                       2

EDITORIAL: La inèrcia de la societat     17 Lateral de la C-31 a Sant Crist
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El pla d’inversions del mandat pujarà fins als 50 milions, dividits en dues fases
El govern de Badalona invertirà 
prop de 50 milions d’euros en ac-
tuacions de tota mena arreu de la 
ciutat fins a final de mandat, l’any 
2019. Aquesta serà la gran xifra 
del pressupost d’inversions per 
als propers tres cursos, que es 
podrà amassar en base als crèdits 
bancaris que demanarà l’Ajunta-
ment, uns 30 milions, i les apor-
tacions de les institucions su-
pramunicipals, bàsicament AMB 
i Diputació de Barcelona. L’exe-
cutiu ha presentat aquest dimarts 
la primera fase d’aquesta injecció 
de recursos, sota el nom de ‘Pla 
Recupera’, que destinarà 18 mi-
lions a la reparació i rehabilitació 
de l’espai públic de la ciutat. Es 
tracta d’aquelles actuacions, més 
d’una vuitantena, de caire urgent 
i necessari que no deixen lloc a 
la participació, com poden ser 
la recuperació de carrers, pla-
ces, enllumenat o renovació del 

El govern destinarà 18 milions a rehabilitar 
l’espai públic en la primera fase d’inversions

clavegueram, per exemple. Més 
enllà d’actuacions concretes, els 
responsables municipals han ex-
plicat que el 51,07% de la inver-
sió prevista del pla (9,1 milions 
d’euros) servirà per a actuacions 
de reurbanització, pavimentació, 
clavegueram, enllumenat, semà-
fors i xarxa freática; un 21,56% 

(3,8 milions) es destinarà al pa-
gament d’expropiacions urbanís-
tiques de llei; un 16,96% (3 mi-
lions) servirà per fer reparacions 
urgents en equipaments i altres; 
i el 10,41% restant(1,8 milions) 
es dedicarà a la reposició d’ordi-
nadors i vehicles de la plantilla 
municipal. 

Primera reunió amb els grups municipals / Ajuntament

A Ple el 28 de juny
De moment, des del govern no han 
ofert dades més detallades de les 
inversions, atès que, al capdavall, 
la proposta ha de ser negociada 
encara amb la resta de grups muni-
cipals. De moment, aquesta setma-
na s’han presentat els números a 
tots els grups i la negociació entre 

ELS VEÏNS PODRAN DECIDIR EN QUINES 
ACTUACIONS INVERTIR UN MÍNIM DE 6 MILIONS

La segona fase del pressupost 
d’inversions estarà dotada de 31 
milions d’euros, dels quals 6, 
com a mínim, seran oberts a la 
participació ciutadana. Aquests 6 
milions seran les inversions que 
es decideixin des dels districtes, 
tant per les entitats com la ciu-
tadania en general. A banda, hi 
hauran 25 milions més per a tota 
la ciutat, dels quals algun més 
podria incloure’s en el procés 

executiu i oposició es desenvolu-
parà durant tot el proper mes. De 
fet, la proposta de pressupost d’in-
versions no anirà a Ple fins al 28 
de juny. Tot i així, els membres del 
govern es mostren optimistes. En 
qualsevol cas, tot apunta a que els 
primers projectes no s’engegaran 
fins després d’estiu.

participacitiu de decisió i vo-
tació. Aquesta segona fase del 
pressupost anirà estrictament 
lligada al Pla d’Acció Munici-
pal, que s’iniciarà a principis de 
juny. Serà llavors quan tant des 
de Participació com Hisenda 
concretin el ‘modus operandi’ 
que se seguirà per tal de decidir 
a quines actuacions es destinen 
aquests, almenys, sis milions 
d’euros.

El president de l’AVV Sant Joan de Llefià-Gran Sol, Jordi Mesas

“Las fiestas de Llefià tienen un cartel de 
conciertos que no lo han tenido las de Badalona”
Parlem amb en Jordi Mesas sobre el canvi de la ‘suelta de vaquillas’ de Llefià
Parlem amb en Jordi Mesas, presi-
dent de l’Associació de Veïns de Sant 
Joan de Llefià-Gran Sol, que, per pri-
mer cop en més de 30 anys, deixa 
d’organitzar la ‘suelta de vaquillas’. 
El 17 de juny, el ‘cantaor’ Miguel Po-
veda serà l’encarregat d’inaugurar 
les festes del barri, que comptaran 
amb tres concerts de gran format a 
l’amfiteatre del Gran Sol. 

¿Sustituir las vaquillas ha sido la de-
cisión más difícil de la entidad?
Sí. De cara a los vecinos es una decisión 
que se ha tenido que meditar mucho por-
que las vaquillas eran una tradición en 
el barrio. Aunque es cierto que no es lo 
principal que puede y debe hacer la aso-
ciación. 

La más difícil pero no la más importante
Las fiestas están en el calendario y hay 
que hacerlas, pero lo primordial son las 
escaleras mecánicas o el ascensor, que 
se arreglen las aceras, que se eliminen las 
listas de espera en el CAP, luchar contra el 
vandalismo en la vía pública…todo esto 
es lo principal por lo que hay que luchar, 
igual que se lucha por las fiestas.

¿Alguien os había propuesto de ver-
dad un cambio?
Llevamos años con el debate ‘vaquillas sí-
no’, pero hasta la fecha ningún gobierno se 
ha sentado como se ha sentado éste, que 
se ha puesto a solucionar la encrucijada. 
La alcaldesa estuvo por la labor para po-
nernos de acuerdo y hacer otro marco de 
fiestas. Y hay que decir que toda la oposi-
ción nos ha apoyado en nuestra decisión.

¿Os habíais planteado esta alternati-
va u os convencieron?
Esta es nuestra propuesta desde hace 
años: dos conciertos de gran formato, sin 

marear la perdiz. Caixa o faixa. Si nos di-
cen que sí, problema zanjado, y fue lo que 
pasó con Dolors. Pusimos una lista en la 
que estaban Rosario, Manu Tenorio, Che-
noa, Estrella Morente, Ecos del Rocío…
Ellos lo aceptaron, nos ofrecieron tres días 
de fiesta. Las reuniones fueron muy sim-
páticas y sin problemas.

Pero a Poveda no lo pusisteis voso-
tros sobre la mesa.
Iba a venir Rosario Flores, pero tenía pro-
blemas de agenda, y el Ayuntamiento nos 
propuso Miguel Poveda. Fue idea de la 
alcaldesa. Nos los transmitió. Nosotros no 
lo pusimos en nuestro listado porque creía-
mos que era inalcanzable económicamente. 
Evidentemente aceptamos encantados. Este 
año las fiestas van a romper con todos. 

¿Han dado un salto de calidad?
Yo creo que se ha hecho un programa sen-
sacional. Que nadie se moleste, pero Lle-
fià tiene un cartel que no lo han tenido las 
fiestas de Badalona. Que venga un Miguel 
Poveda a inaugurar y cantar a Llefià…mu-
cha gente no se lo creía. Ahora mismo él 
es número 1 en su género. Sabor de Gracia 
también me parece un grupo muy intere-
sante, divertido y dinámico, y las Migas 
rematan el calendario.

¿Hubo discusiones internas sobre la 
decisión?
La junta de la asociación se compone de 
22 miembros, y por unanimidad se aceptó 
la propuesta de los conciertos. Ninguna 
dudó. Es normal.

¿Y qué opinión os habéis encontrado 
en la calle?
Hay de todo pero creo que el 80% nos han 
apoyado. A mucha gente no le ha gustado 
quitar las vaquillas, pero de esos muchos, 

buena parte admiten que lo que se va a 
hacer, con Poveda de cabeza de cartel, es 
muy potente. También había mucha que 
no estaba de acuerdo cuando se hacía la 
suelta. Siempre ha habido gente a favor y 
en contra de las vaquillas, nunca llueve a 
gusto de todos. Hasta ahora se han hecho 
vaquillas y ahora habrá otra cosa.

¿Qué les decís a las personas que 
creen que celebrar este concierto en 
Llefià podría ser un perjuicio para 
otros barrios?
Esta entidad no ha pedido que le quiten ni 
le pongan nada, se lo han ofrecido. No-
sotros estábamos bien como estábamos, 
pero si vienen y ofrecen algo mejor, lo co-
gemos. Además, nuestras fiestas son las 
fiestas de todo el que quiera venir, no hay 
fronteras, evidentemente.

¿Veis factible un programa cultural 

estable en el Gran Sol?
Tenemos las puertas abiertas a todo lo que 
sea cultura. Del dicho al hecho hay un tre-
cho. Se ha comentado y nos parece fantás-
tico, pero hay que ponerse a trabajarlo, ha-
cer una programación seria. Nos gustaría 
que vinieran castellers, sardanes, cobla…
si el Ayuntamiento se implica, como dice 
Laia Sabater (regidora de Cultura), noso-
tros estaremos a su lado.

El listón está muy alto…el año próxi-
mo, ¿qué?
No menospreciaremos a otros artistas por 
tener este junio a Miguel Poveda. Lucha-
remos por ello. Somos gente de palabra. 
Mientras cada año el Ayuntamiento cumpla 
con lo acordado, así seguiremos. Hay que 
empezar a pensar en las del año que viene. 
Si hubiera algún problema, nosotros vol-
veremos a preparar nuestras fiestas. Pero 
dudo que lo haya, todo ha ido como la seda.
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Hi participaran embarcacions que poden superar els 400 cavalls de potència
El port de Badalona tornarà a con-
vertir-se aquest cap de setmana 
en la seu del Campionat d’Europa 
de Motonàutica, en la modalitat 
d’Endurance Class B per a quatre 
categories diferents: Promotion, 
Boat Production, S2 y S1. Aques-
ta modalitat agrupa embarcacions 
derivades de la construcció en 
sèrie de no més de vuit metres 
d’eslora. Per tal de donar cabuda 
a tota classe de vehicles ràpids, 
el reglament preveu la propulsió 
amb un o dos motors foraborda 
o interiors. Les categories, això 
sí, s’estableixen en funció de la 
potencia instal·lada, de manera 
que poden resultar guanyado-
res embarcacions de diferents 
nivells. La classe Promotion, 
per exemple, està reservada per 
embarcacions amb no més de 
150 cavalls, mentre que els par-
ticipants a la S1 poden superar 
fàcilment els 400 cavalls. Aquesta 

Badalona acull el Campionat d’Europa 
de Motonàutica aquest cap de setmana

és la tercera ocasió que se celebra 
una competició d’aquestes carac-
terístiques a Badalona, després 
dels campionats del món de 2012 
i 2014. Els millors escenaris, se-
gons la pròpia organització, són 
el dic del port i la plataforma final 

del Pont del Petroli. Estan pro-
gramades dues mànigues amb un 
recorregut d’entre 35 i 50 milles 
per a cadascuna: una el dissabte 
a la tarda i una altra el diumenge 
durant el matí. Abans se celebra-
ran entrenaments al mar. El Quetx 

FIRA D’INICIACIÓ A LA 
NÀUTICA I ELS 
ESPORTS DE MAR

El Port de Badalona acollirà el 
proper juny, els dies 9, 10, 11 i 
12, Inicia’t, la Fira de la Nàutica 
i els seus oficis amb una inte-
ressant vocació d’obrir la nàu-
tica, en tots els seus vessants, 
al públic no iniciat. L’objectiu 
és aconseguir establir una 
base de nous aficionats a la 
mar a través dels esports nàu-
tics més accessibles (caiac, 
pàdel surf, rem, vela lleugera 
...) però també la de mostrar 
les diferents disciplines que 
poden desenvolupar-se pro-
fessionalment al sector nàutic 
amb una àmplia oferta forma-
tiva adreçada especialment a 
joves d’entre 14 i 18 anys.

Ciutat de Badalona, d’altra banda, 
ha programat dues sortides el 
dissabte 28 per tal de poder viure 
les carreres des del mar. Es poden 
realitzar les reserves a través del 
web del port: www.marinabadalo-
na-sa.es.

Imatge cedida per Marina Badalona

Ingressat després de 
rebre una pallissa
El veí de La Salut va ser portat a urgències

Foto d’arxiu d’una escola de Badalona

en monedes, presumptament sostrets de l’in-
terior de vehicles, així com dues bicicletes de 
les quals no han pogut acreditar la seva pro-
cedència.
S’investiga si els detinguts podrien tenir rela-
ció amb un augment de robatoris en vehicles, 
en concret en taxis, ocorreguts en els últims 
dies en altres pàrquings propers al lloc dels 
fets. Dos agents de Guàrdia Urbana van resul-
tar ferits lleus, atès que els presumptes lladres 
es van resistir.

La Guàrdia Urbana va detenir el passat cap de 
setmana de matinada dos individus a l’interior 
d’un pàrquing privat del carrer Juan XXIII, al 
barri d’Artigues, per un delicte de robatori 
amb força a l’interior de vehicles. L’acció es 
va produir després de rebre un avís del cen-
tre de control de l’empresa Engestur, situat 
en la plaça Pompeu Fabra, que alertava de la 
presència de dos individus sospitosos. Els de-
tinguts se’ls va intervenir un tornavís, diversos 
aparells electrònics i gran quantitat de diners 

Detinguts robant 
als cotxes d’un pàrquing

Un veí de la part alta del barri de La Salut 
va haver de ser dut d’urgència a l’hospital 
de l’Esperit Sant el passat diumenge a la 
nit després de rebre una contundent pallis-
sa al carrer Pau Piferrer. L’home, membre 
de la junta de l’Associació de Veïns Turó 
d’en Caritg i d’altres entitats, tornava a casa 
quan va veure un grup de persones agredint 
i robant a un jove. El veí va intentar mediar 
per detenir l’incident i els assaltants el van 
apallissar també, segons expliquen persones 
del seu entorn. Alguns veïns asseguren que 
els responsables de l’atac van ser individus 
d’una problemàtica família que viu a la part 

baixa del carrer Pau Piferrer i que ja han estat 
assenyalats anteriorment per part de l’entitat 
veïnal. L’incident es va produir a l’alçada dels 
números 11-15 del vial. L’home afectat, de 
57 anys, va ser traslladat en ambulància a les 
urgències de l’Esperit Sant, on va passar una 
nit. Des de Mossos, encarregats del cas, l’in-
cident es va saldar amb identificacions dels 
implicats per tal d’iniciar el procediment ha-
bitual, un cop el veí agredit ha denunciat els 
actes. D’altra banda, l’AVV Turó d’en Caritg 
ha avançat que dilluns es reunirà amb l’al-
caldessa i els cosss de seguretat per tal de 
tractar la seguretat al barri.

Objectes incautats / Guàrdia Urbana

Detingut per abusar 
d’una menor del seu 
entorn més proper
Una investigació de la Guàrdia Urbana de 
Badalona ha acabat amb l’ingrés a presó 
d’un home com a presumpte autor d’un de-
licte d’abusos sexuals contra una menor. Els 
fets es van produir fa unes setmanes i van 
culminar amb la detenció de l’individu des-
prés d’un seguiment personalitzat del cas i 
d’una rigorosa investigació dels agents en 
l’entorn proper de la menor. Tant el detin-
gut, que forma part de l’entorn proper de la 
família, com la menor són veïns de Bada-
lona. El personal docent del centre on està 
escolaritzada la nena va alertar els pares de 

la menor després de detectar un canvi en 
la seva conducta al col·legi. Els pares van 
posar en coneixement de la Guàrdia Urbana 
tota la informació facilitada pel col·legi. A 
partir d’aquest moment es va iniciar la in-
vestigació per part de la Policia Local i es va 
instruir el corresponent atestat policial, que 
es va remetre al Jutjat informant de totes les 
circumstàncies que envoltaven el cas. Fi-
nalment, el Jutjat d’Instrucció de Guàrdia ha 
decretat la presó provisional de l’autor, que 
s’enfronta a una petició per part del Minis-
teri Fiscal de 12 anys de presó.

Carrer Pau Piferrer, on es van produir els fets
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Una vintena de nens s’han quedat sense plaça
Des de fa setmanes, un ampli 
grup de famílies del districte 2, a 
la zona de Montigalà-La Pau-La 
Colina, denuncien la manca de 
places al Institut Ventura Gassol, 
on, per proximitat, haurien de po-
der accedir els seus fills i filles. 
Mares i pares asseguren que una 
vintena de nois i noies s’han que-
dat sense plaça a l’institut, que des 
de fa anys espera la construcció 
del seu nou edifici i es troba en 
condicions poc adients. En aquest 
sentit, reclamen afegir un grup 
als tres previstos que s’ofereixen 
a dia d’avui. Des de fa setmanes, 
el col·lectiu de famílies afectades 
recull signatures i s’ha manifestat 
tant a les portes de l’escola com 
del Departament d’Ensenyament, 
que encara no ha respost a les pe-
ticions i cartes, asseguren algunes 
mares. La regidora d’Educació, 
Laia Sabater, explica que Ensenya-

Reclamen una línia més al 
Institut Ventura Gassol

ment ha recol·locat a aquests nens 
i nenes, provinents del Joan Corat 
i del Floch i Torres, molt propers 
al Ventura Gassol, a l’Institut La 
Pineda, encara que no estigués 
entre les opcions escollides per 
les famílies. Sabater recorda que 
La Pineda, tot i estar dins la zona 

d’influència del districte, queda 
molt allunyat de les dues escoles, 
i amb la intenció de transmetre 
aquesta realitat pretén reunir-se 
amb els serveis territorials d’En-
senyament i amb les famílies afec-
tades, la propera setmana, per tal 
de trobar una solució.

Protesta de les famílies afectades

El govern de Badalona ha pres 
aquests dies les primeres mesu-
res per tal de reduir la velocitat 
dels cotxes que circulen per Martí 
Pujol en la seva zona més prope-
ra a la C-31. L’Ajuntament ja ha 
instal·lat una banda rugosa, amb 
una senyal vertical de límit de 30 
km/h, en sentit muntanya, justo n 
el carrer travessa el pont de l’au-
topista. D’altra banda, informen 
fonts municipals, s’estan valorant 

“mesures de reducció de velocitat 
a Martí Pujol”. Una d’elles, la que, 
sembla, es durà a terme primer 
abans d’executar possibles actua-
cions físiques, serà la millora de 
sincronització dels semàfors ja 
existents. Recordem que les alar-
mes van esclatar a l’associació de 
veïns després de tres accidents en 
pocs dies, un d’ells mortal, que es 
va cobrar la vida d’una dona de 88 
anys. 

Primeres mesures 
per reduir els 
accidents a Bufalà

Acusen Movistar de “menysprear” la reclamació de millora
Sant Roc continua ancorat en el 
passat en algunes qüestions, com 
ara la connexió a Internet. Així ho 
han denunciat aquesta setmana 
diferents entitats i institucions del 
barri, que acusen directament a 
Movistar de forçar una “inaccep-
table situació de fractura digital i 
precarietat tecnològica” al barri. 
Asseveren que els motius que ar-
gumenta la companyia és la falta 
de rendibilitat que aportaria una 
inversió a Sant Roc. La Fundació 
Ateneu Sant Roc, el Col·legi Les-
tonnac i la Parròquia de Sant Roc 
asseguren que han estat intentant 
negociar durant mesos “la ins-
tal·lació d’una línia d’Internet dig-
na”, però que han constatat “que 
hi ha un absolut desinterès i fins 
i tot menyspreu cap a la situació”. 
“L’accés a una xarxa de qualitat al 
segle XXI és tant important com 
l’accés a d’altres serveis bàsics”, 
diuen les tres entitats a través d’un 

Sant Roc denuncia la “precària” 
connexió a Internet del barri

comunicat. La manca d’una con-
nexió estable i de velocitat mitja-
nament significativa és essencial 
per a alguns projectes socials com 
els que duu a terme la Fundació 
Ateneu Sant Roc, que forma els 
veïns en l’ús d’ordinadors i noves 
tecnologies i ofereix aules d’estudi 

a la gent jove.  En aquest sentit, 
subratllen que “per a alguns dels 
usuaris, l’únic lloc on poden ac-
cedir a Internet” són les seves ins-
tal·lacions. “En aquests moments, 
molts d’ells no poden fer-ho per-
què la nostra connexió està sota 
mínims”. La velocitat de baixada 

Activitat informàtica a l’Ateneu Sant Roc / Ateneu

Badalona celebrarà una consulta 
ciutadana per preguntar si la ciu-
tat s’ha d’adherir a l’Associació de 
Municipis per la Independència 
(AMI). Així ho ha confirmat l’al-
caldessa Dolors Sabater aquest 
dimarts després d’una reunió amb 
la presidenta de la plataforma 
municipal independentista, Neus 
Lloveras. “Ha de ser la ciutadania 
de Badalona a través d’un procés 
participatiu qui decideixi  si l’ajun-
tament s’ha d’adherir a aquesta 
associació”. La decisió de “quan i 
com” es farà encara no està presa.

Badalona 
consultarà 
sobre 
l’adhesió a 
l’AMI

de dades arriba a ser de 0,04 Mb, 
asseguren. Fonts de Movistar as-
seguren que Sant Roc ja té dues 
zones amb fibra òptica instal·lada 
i que l’entorn de l’Ateneu de Sant 
Roc està planificat per començar a 
treballar-hi properament, encara 
que no concreten dates.

L’Ajuntament presentarà una 
queixa formal a la companyia, 
que abasteix l’administració 
local de serveis de telefonia, i 
l’alcaldessa té pensat reunir-se 
amb els seus responsables per 
transmetre aquestes inquietuds. 
Des del govern local asseguren 
prestar tot el suport a la rei-
vindicació de les entitats. “La 
inversió de Movistar a Badalo-
na és irrisòria”, afirma el tinent 
d’alcalde Jose Téllez.

EL GOVERN CARREGA 
CONTRA MOVISTAR
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La iniciativa ha millorat les condicions de vida de més de 48.000 persones
En el mandat 2011 – 2015, el 
govern de l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona va fixar com a ob-
jectius principals el foment de 
l’activitat econòmica, la genera-
ció d’ocupació i la millora de la 
qualitat de vida dels ciutadans de 
l’àrea metropolitana de Barcelo-
na. Amb aquesta finalitat, es va 
requerir al Consorci Metropolità 
de l’Habitatge (CMH) a portar 
propostes encaminades a assolir 
aquestes fites. L’organisme va 
constatar que des de l’esclat de 
la crisi, el sector de l’habitatge 
s’havia vist sotmès a tensions 
molt profundes que havien alte-
rat el seu funcionament i havien 
modificat les relacions entre els 
agents que hi intervenien, afec-
tant directament a la població.
El CMH, format per l’AMB i la 
Generalitat de Catalunya, va ra-
diografiar l’estat del parc d’ha-
bitatges metropolità existent i 
va comprovar que dels més de 
200.000 edificis existents a l’àrea 
metropolitana de Barcelona, un 
percentatge molt important es 
van construir abans de 1981, i 
la gran majoria tenen problemes 
relatius a la seva conservació, a 
la seva accessibilitat o bé a la 
seva situació davant l’eficiència 
energètica.

L’AMB subvenciona la rehabilitació 
de prop de 20.000 habitatges

El 80% d’edificis de Badalona 
tenen més de 35 anys
A Badalona, per exemple, dels 
14.721 edificis destinats principal-
ment a habitatge que hi ha al terme 
municipal, 11.037 són anteriors a 
1981, 11.808 no disposen d’ascen-
sor i 1.153, quasi un 8%, necessi-
taven rehabilitació.
Així doncs, es va proposar realit-
zar una convocatòria d’ajuts per a 
la rehabilitació d’edificis i habitat-
ges que permetés generar activitat 
econòmica en un dels sectors més 
castigat per la crisi, la construcció, 
i més concretament en el subsector 
de la rehabilitació; crear nous llocs 
de treball o consolidar-ne els ja 
existents; incrementar la seguretat 
dels edificis i millorar la seva quali-
tat; millorar l’accessibilitat del parc 
d’edificis i habitatges metropolità i 
incrementar l’eficiència energètica 
dels edificis i habitatges. La con-
vocatòria d’ajuts es va gestionar 
mitjançant un sistema de trami-
tació innovador, que aconsegueix 
una mínima intervenció del ciutadà 
en el procediment administratiu, ja 
que la major part dels tràmits són 
gestionats de manera telemàtica. A 
més, el ciutadà només ha de pre-
sentar un document físic, la sol·li-
citud d’ajuts, sense necessitat de 
desplaçar-se fora del seu municipi.

Els resultats de la iniciativa
INVERSIÓ DE 26 MILIONS, IMPACTE ECONÒMIC 
SOBRE LES EMPRESES LOCALS DE 75,5 MILIONS

L’AMB va preparar un import 
de 26 milions d’euros per pa 
obrir una convocatòria entre el 
2014 i el 2015 que han servit 
per dur a terme 1.369 actua-
cions arreu del territori. En 
total, prop de 20.000 edificis, 
concretament 19.462, i 48.655 
persones s’han vist beneficia-
des per alguna rehabilitació o 
millora. D’altra banda, la ini-
ciativa ha suposat un impac-
te econòmic de més de 75,5 
milions d’euros, ja que s’ha 
contractat un miler d’empreses 
per a dur a terme les tasques. 
Quasi el 95% de les empreses 

que s’han contractat per fer els 
treballs han estat petites i mi-
tjanes empreses i autònoms. 
D’elles, més del 86% són de 
l’àrea metropolitana i el 36% 
estan localitzades al mateix 
municipi on es van escometre 
les obres. Pel que fa a les ac-
tuacions concretes, una bona 
part, el 45%, han estat obres 
de conservació, mentre que el 
31% han estat tasques d’habi-
tabilitat a l’interior de pisos, 
un 20% actuacions per millo-
rar l’accessibilitat i un 4%, per 
fomentar la sostenibilitat dels 
immobles. 
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tres biològiques de neoplàsies hematològi-
ques. El sopar tindrà lloc a la Sala Sarau el 
proper 2 de juny, i comptarà amb activitats 
i sortejos de diferents regals aportats per 
empreses i particulars col·laboradors. Com 
a acte destacar de la present edició, Rotary 
comptarà amb l’actuació de l’humorista Pep 
Plaza, el ‘Guardiola’ de Crackòvia de TV3. 
L’assistència al sopar està oberta a qualse-
vol ciutadà, que pot adquirir una reserva a 
l’Hotel Miramar de la Rambla de Badalona.

El sopar de Paul Harris d’enguany, un es-
deveniment organitzat pel Rotary Club de 
Badalona, destinarà la seva recaptació a la 
investigació de l’Institut de Recerca contra 
la Leucèmia Josep Carreras, al campus 
Germans Trias i Pujol de Badalona. Cada 
any, recordem, l’entitat impulsa aquesta cita 
solidària que té per objectiu, a més d’enfor-
tir els lligams del propi club, ajudar a una 
iniciativa solidària. Aquest 2016, el projecte 
escollit és la creació de la col·lecció de mos-

El Rotary destinarà a 
l’Institut Josep Carreras el 
seu sopar solidari anual

L’empresa TUSGSAL, a través de la seva 
filial DITU, SLU, ha adquirit la totalitat de 
les accions i participacions socials repre-
sentatives del Grup Transports Generals 
(TG), que gestiona diverses concessions 
de dues comarques de la Catalunya cen-
tral, l’Anoia i el Bages, i també del Vallès 
Occidental i el Baix Llobregat. L’adquisi-
ció suposa per a TUSGSAL l’ampliació de 
l’àmbit d’actuació territorial amb la gestió 
de concessions del transport urbà i in-

terurbà de viatgers que ofereixen servei a 
nombroses poblacions de les comarques 
anteriors, com ara Igualada, Manresa, 
Olesa de Montserrat, Martorell, el Papiol, 
Castellbisbal, Terrassa, Rubí i Matadepera. 
Així mateix, la incorporació d’aquest grup 
està en línia amb els objectius establerts 
en el Pla Estratègic de TUSGSAL, en el 
qual l’expansió geogràfica, la diversifica-
ció i el desenvolupament del model d’em-
presa són essencials. 

Presentació del sopar / Rotary Club

TUSGSAL s’estén pel 
Bages, l’Anoia, el Vallès 
i el Baix Llobregat

Can Ruti, primer centre 
de l’ICS en triar el director 
mèdic en un procés obert
L’Hospital Germans Trias ha escollit nou 
director mèdic  mitjançant un procés 
participatiu dels professionals mèdics 
de l’hospital. Es tracta del primer cop 
en que aquest càrrec és escollit seguint 
un procés obert de presentació de can-
didatura i votacions a l’Institut Català 
de la Salut. El procés de presentació de 
candidatura ha estat obert tot el mes de 
març i els aspirants havien de complir 
un seguit de requisits i mèrits establerts 
per la Junta Clínica de l’hospital, for-
mada per professionals mèdics i d’In-
fermeria, conjuntament amb la Direcció 

de Centre i la Gerència. El comitè de se-
lecció de candidats ha estat format per 
sis facultatius que són membres electes 
de la Junta Clínica i per diferents caps 
de Servei que hi han volgut formar part 
voluntàriament, i han proposat al doc-
tor Agustín Urrutia com a nou director 
mèdic. El doctor Agustín Urrutia, met-
ge internista, va fer la seva formació a 
l’Hospital Vall d’Hebron. Treballa a Ger-
mans Trias des de fa més de 25 anys 
com a facultatiu especialista del Servei 
de Medicina Interna i des de l’any 2013 
com acap clínic del mateix. 

Foto: TUSGSAL
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Biblioteques i sales d’estudi en època d’exàmens
L’Ajuntament de Badalona ha 
tornat a posar en marxa aquesta 
setmana i fins al 16 de juny el pro-
grama ‘Estudiem de nit’, que am-
plia els horaris de les biblioteques 
Llefià-Xavier Soto i Can Casacu-
berta amb l’objectiu de facilitar als 
joves el seu estudi en horari noc-
turn en èpoques d’exàmens. 
Coincidint amb les setmanes prè-
vies a les avaluacions, el progra-
ma afavoreix que els joves que ac-
tualment estan estudiant tinguin la 
possibilitat de fer-ho de nit a dues 
de les biblioteques de la ciutat. Els 
equipaments de Llefià i del Centre 
amplien el seu horari de dilluns a 
dijous, de 20.30 a 00.30 hores. 
D’altra banda, l’edifici El Carme 
disposa d’una sala d’estudis de 
forma habitual, que obre de di-
lluns a divendres, de 10 a 14 h i 
de 16 a 21 h; els dissabtes, de 10 
a 13.30 h i de 16 a 20.45 h, i els 
diumenges, de 10 h a 13.30 h.

Badalona habilita espais 
d’estudi nocturn

Espai d’estudi nocturn al Ca-
sip
Coincidint amb la recta final del 
curs i l’època d’avaluacions, el 
col·lectiu de joves l’Espurna ha 
impulsat també un espai d’estudi 
nocturn obert a tot el jovent de 

Badalona. De diumenge a dijous, 
obriran les portes del Casal Antoni 
Sala i Pont (c/Colom, 66) com a 
sala d’estudi des de les 20 hores i 
fins a les 2 de la matinada. La ini-
ciativa romandrà activa fins a final 
de curs.

Biblioteca de Llefià / Ajuntament

Dirigit per Carles Alfaro i inter-
pretat per un repartiment de pri-
mer nivell, “Atchúuss!!!” presenta 
una comèdia d’alta volada. Teatre 
de gran format per escenificar 
alguns dels contes i textos d’un 
jove Anton Txèkhov, en els quals 
l’humor i la sàtira servien per 
retratar les debilitats, fortaleses, 
desitjos i apaties de l’espècie 
humana. Cinc intèrprets recone-

guts que representen diferents 
papers al servei d’una comèdia 
farcida de grans petites històries: 
Malena Alterio, Ernesto Alterio, 
Enric Benavent, Adriana Ozores 
i Fernando Tejero. Tots plegats 
sota la direcció de Carles Alfaro, 
en una obra adaptada per Enric 
Benavent i el propi Alfaro. Aquest 
divendres, a les 21 hores, al Tea-
tre Zorrilla.

Rialles amb Tejero, 
els Alterio, Benavent 
i Adriana Ozores
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  + notícies

Gòspel a càrrec de 300 estudiants de secundària 
Aquesta cantata de gòspel està basada en la pel·lícula Sister Act 
protagonitzada por l’actriu Whoopi Goldberg, la banda sonora de 
la pel·lícula, i per tant de la cantata, està inspirada en els estils 
musicals que van des de la música Motown, el soul o el funk. 
L’obra serà protagonitzada per 300 joves de secundària entre 12 i 
16 anys de diferents centres de secundària de Badalona. Les veus 
solistes aniran a càrrec d’Álex Delgago i Alba Pérez, a la guitarra, 

Marc Quintillá, al baix, Charlie 
Moreno, a la bateria, Xavi Reija, 
les coreografies han estat res-
ponsabilitat de Rosa Olivares 
i la direcció de Sonia More-
no. Les representacions seran 
diumenge, a les 16:30h i a les 
18:30h al Teatre Zorrilla. 

Espectacles setmanals al 
Màgic Badalona
El passat passat divendres dia 
20 es va inaugurar al Màgic Ba-
dalona un circuit d’espectacles 
que el centre oferirà setmanal-
ment. Cada divendres a la tarda, 
entre les 18 i les 19h, el hall de 
les instal·lacions comercials  oferiran actuacions culturals per a 
tots els públics: màgia, contacontes, circ i molts espectacles més,  
gratuïts i oberts a tothom.
Per a saber quina serà la sorpresa de cada divendres, es pot con-
sultar la web del Màgic Badalona, on trobareu l’agenda amb els 
diferents espectacles que es programaran cada mes.

El Conducte d’Aigües va despertar gran interès
5.700 persones van visitar aquest 
dissabte 21 el Museu de Badalona 
durant la Nit dels Museus, que va 
començar a les 19 hores i es va 
allargar fins a la 1 de la matinada. 
La major part dels visitants eren 
de Badalona, tot i que també n’hi 
van haver que procedien de Barce-
lona i d’altres poblacions del Bar-
celonès, el Maresme i el Vallès. 
Les xifres definitives de visitants 
mostren que aquest any han pas-
sat pel Museu de Badalona durant 
la Nit dels Museus un total de 
1.700 persones més que les que 
ho van fer l’any passat durant la 
mateixa ocasió. Durant la jornada 
de portes obertes, el públic va po-
der veure de manera gratuïta tots 
els espais museïtzats. En diferents 
punts del jaciment romà, els visi-
tants es van trobar ambientacions 
amb personatges que recreaven 
alguns aspectes de la vida quoti-
diana a Baetulo.

Rècord de visitants a la Nit 
dels Museus: 5.700 

El Conducte d’Aigües, obert per 
primer cop
Així mateix, per primera vegada 
en la Nit dels Museus els visitants 
van poder entrar el Conducte d’Ai-
gües, que fins ara només s’obria 
al públic durant la Magna Cele-
bratio. Aquest Conducte d’Aigües 

té una llargada de 40 metres, està 
fet en volta de canó i s’hi entra pel 
carrer d’en Pujol, al barri de Dalt 
de la Vila. Va funcionar en època 
de Tiberi per proveir Baetulo d’ai-
gua per a ús domèstic. Actualment 
és l’únic conducte d’aquest tipus 
visitable a Catalunya.

Cua del passat dissabte / Museu Badalona
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La inèrcia de la societat
El setembre del 2004 vam iniciar un projecte, 
l’antic BNS. En aquella època un dels aspectes 
més importants que es van consensuar va ser de-
cidir la llengua amb la que s’escriuria la publica-
ció. No es va dubtar, apostaríem per la gent jove 
perquè el jovent pujava dins d’un model lingüís-
tic consolidat. Una publicació gratuïta enfocada 
a la gent a la que li agradava l’esport, en aquella 
època, seria més llegida i seguida en castellà, 
però nosaltres vam apostar per la pròpia inèrcia 
que duia una societat que, a dia d’avui, llegeix en 
ambdues llengues.
Aquesta setmana s’ha tancat la convocatòria de 
subvencions de la Generalitat per a publicacions 
en llengua catalana, i nosaltres hem decidit no 
concórrer. És un model antic i pensem que ara té 
uns altres objectius i interessos. Només es pre-

mia a les publicacions on els continguts són 100% en 
català, per fomentar i protegir la llengua. A la pàgina 
tres d’aquest número, haureu pogut llegir una entre-
vista al president d’una associació de veïns de Llefià, 
Jordi Mesas. Un home castellanoparlant molt aferrat 
al barri i a la ciutat, com moltes altres persones de 
Badalona. Com hem fet en altres ocasions, encara que 
tota la nostra publicació i línia editorial és en català, 
aquesta entrevista ha estat publicada en castellà, la 
llengua natal de l’interlocutor, en un gest que consi-
derem d’educació cap a ell i cap a molts lectors que, 
de ben segur, agrairan llegir al seu representant veïnal 
tal i com ell els hi parla a peu de carrer cada dia. Pu-
blicar aquesta pàgina en castellà ens deixa fora del 
joc d’aquestes subvencions. Suposem que per a la 
Generalitat no ha de ser suficient que més del 95% 
dels continguts siguin en català per protegir la llen-

EDITORIAL

gua. O que la nostra publicació de Santa Coloma, 
ciutat de molta població immigrada, prop del 70% 
dels escrits siguin en català però, tot i així, tampoc 
poguem concòrrer a l’ajuda pública. Debat a part, 
podem incidir en la conveniència d’ajudar publica-
cions privades o no.
A vegades els polítics es compliquen, pensen que 
prendre decisions extremes és la millor manera de 
treure rèdit electoral però qui surt perdent és la so-
cietat. Una societat que avança per si mateixa i que 
no necessita que li vagin posant pals a les rodes o 
que ningú intenti dirigir-la. Un exemple: algú pensa 
que, en un futur no molt llunyà, els bous tindran 
acceptació social? Els d’un bàndol acceleren per 
prohibir-los i els altres protegir-los, quan la pròpia 
inèrcia de la societat ens dirà si té o no té sentit el 
patiment d’un animal en una festa ciutadana.

El passat, un valor de futur

Un any, temps de canvi

La nit de Museus ha apropat el llegat romà 
de la ciutat a 5.700 persones. Tot i que la 
majoria dels que dissabte passat van optar 
pel turisme cultural a Badalona eren veïns 
de la ciutat, també s’hi van apropar visi-
tants de Barcelona i d’altres municipis del 

Aquesta setmana fa un any que es van 
celebrar les eleccions municipals i, 
en el cas de Badalona, com en d’altres 
municipis catalans, el govern ha canviat 
radicalment de color. I com és de pre-
veure, quan es canvia de color es canvia 

Barcelonès, el Maresme i el Vallès. No és 
el primer cop que el Museu de Badalona se 
suma a la iniciativa europea d’obrir les ins-
tal·lacions durant les hores nocturnes amb 
motiu del Dia Internacional dels Museus 
però és cert que el nombre de visitants s’ha 
anat incrementant i aquest any ha crescut en 
1.700 persones respecte de l’edició anterior. 
Aquest fet evidencia l’interès que desperten 
propostes culturals i el ressó que tenen quan 
es promocionen en global i de cara a l’ex-
terior. 
El patrimoni arqueòlogic romà de Badalona 
és encara un atractiu desconegut més enllà 

la manera de gestionar, es canvien les 
prioritats del pressupost, les polítiques 
i també el llenguatge. I parlant de nú-
meros sabem, segons el consistori, que 
l’Ajuntament va tancar l’exercici del 2015 
amb un deute de 89,7 milions d’euros, 
una xifra que en termes nominals és la 
més baixa dels últims vint anys. Ja no-
tem aquí que alguna cosa ha canviat, 
però l’objectiu ha de ser reduir el deute 
encara més. 
I si en el terreny econòmic hi ha canvis 
també s’han de notar en altres aspectes. 
Per tant, si mirem el programa del PP era 

de la ciutat. Conté elements que el fan singu-
lar, com ara l’únic conducte d’aigües d’època 
romana visitable de Catalunya. S’ha invertit 
per pasar-lo en valor però encara s’esmer-
cen massa pocs recursos per donar-lo a 
conèixer com cal. El potencial turístic que es 
genera a l’entorn de Barcelona hauria d’es-
peronar els responsables municipals bada-
lonins a buscar noves vies de promoció del 
patrimoni cultural i dels altres atractius de 
la ciutat que poden ser generadors d’activitat 
econòmica relacionada amb l’arribada dels 
milers de turistes que cada any ens passen a 
tocar però no arriben a la ciutat.

“normal” que no tingués tractes amb el 
món independentista. I, per la mateixa 
regla de tres, no és d’estranyar que l’al-
caldessa de Badalona, que governa amb 
membres de la CUP, ara es reuneixi amb 
l’Associació de Municipis per la Inde-
pendència, fet que ha criticat el regidor 
popular Juan Fernández en considerar 
que és una falta de respecte. Falta de 
respecte o no el que està clar és que aquí 
hi ha un gir de sensibilitats.
A banda d’aquesta anècdota, el que és 
realment preocupant és el canvi d’actitud 
de la banca a l’hora de gestionar els pi-

I mentre les coses segueixen igual a Badalo-
na, des de l’altra banda de Barcelona, l’Hopi-
talet de Llobregat aposta per fer les maletes 
i marxar fins a Brooklyn a promocionar el 
seu districte cultural. Des d’allà volen bus-
car inversors interessats a instal·lar-s’hi per 
reconvertir l’entorn del Centre Cultural Tecla 
Sala en un pol d’atracció per a indústries 
creatives amb l’objectiu de crear ocupació i 
generar recursos. Aquí encara no hem trobat 
la millor manera per donar a conèixer i posar 
en valor tot allò que ja fa segles que tenim 
perquè el passat pugui ser també un recurs 
de futur. 

sos buits i els desnonaments. Arran de la 
suspensió de part de la llei del TC, sem-
bla que els bancs han deixat de col.labo-
rar. I el món local ha llençat una alerta 
perquè això posa en risc la situació de 
moltes famílies que esperaven una solu-
ció. La llei pot estar suspesa o no però 
és hora també de reclamar als bancs una 
mica d’humanitat perquè aquesta crisi 
brutal també els assenyala com a actors 
que han de prendre part en la societat 
per resoldre determinades situacions. 
Han viscut i crescut gràcies al sistema i 
el sistema ara els demana un canvi. 

Meritxell Ortiz i Vilaseca
Periodista de TV3

Marta Membrives
Periodista de El Punt-Avui

Bufalà, Montigalà, Gorg i Sant Mori de Llefià 
estan de festa major aquest cap de setmana
Les entitats ofereixen als veïns diverses activitats gastronòmiques, esportives i culturals

Foto: Botigues al Carrer de Bufalà

El passat diumenge, es va passejar per 33è 
any a la Mare de Déu de Fàtima pels ca-
rrers de Llefià, de la mà de la Hermandad 
del Santísimo Cristo del Redentor y Nuestra 
Señora de la Soledad. La missa solemne a 
la parròquia de Sant Antoni, des d’on sor-
tia la processó, donava inici a la festivitat 
on la Mare de Déu anava acompanyada de 
dos passos més, el Sagrat Cor de Jesús i 
Sant Josep -patró de l’entitat-, i de la Banda 
de Cornetes i Tambors de Mataró i altres 
entitats de caràcter religiós d’arreu de Ca-
talunya. Però la pluja va obligar a canviar 
el recorregut.

Després del pregó de la badalonina Ma-
ria Teresa Mateu i del concert de la Unió 
de Corals de la Gent Gran de Badalona 
amb motiu de la Festa del Corpus 2016, 
arriba aquest diumenge, 29 de maig, la 
confecció de les catifes pels carrers de 
Dalt la Vila que es podran visitar durant 
tot el dia, com així l’ou com balla des de 
la rectoria de Santa Maria. Per finalitzar 
la festivitat, concretament a les 18 hores 
tindrà lloc l’ofici de Corpus a l’església 
de Santa maria, que donarà pas al seguici 
i la processó pels carrers del nucli his-
tòric.

La Mare de Déu de Fàtima 
recorre el barri de Llefià

Dalt la Vila s’omple de 
catifes aquest diumenge

Uns tallers infantils i un concert de flautes de 
bec iniciaven el passat divendres les festes 
del barri de Bufalà. A partir d’aquí, una quin-
zena de botiguers, entitats i AMPAs d’escoles 
van retrobar dissabte, dia 21, a la plaça An-
tònia Boada amb motiu d’una nova edició de 
les Botigues al Carrer. També va comptar amb 
la percussió dels Bufons del Toc i diverses 
classes de ball. La trobada va finalitzar amb 
un flashmob. Diumenge va ser el torn de la ja 
consolidada Festa del Parc del Torrent de la 
Font, que aquesta vegada es van oferir acti-
vitats relacionades amb la natura, així com 
una sortida al turó de l’Enric i la instal·lació 
per tot el parc de cartells indicadors i cases 
niu per a les aus. Les festes de Bufalà, orga-
nitzades per entitats i comerciants del barri, 
continuen aquest divendres, 27 de maig, 
amb un torneig de dòmino al matí i l’actuació 
del mag Álvaro Cortés a  les 18 hores a la 
plaça Antònia Boada, que anirà acompanyat 
d’una xocolatada i dels capgrossos de l’es-
cola Bufalà. A les 20h, s’oferirà un concert 
solidari a la parròquia de Sant Francesc per 

recaptar aliments. Dissabte, dia 28, entre les 
activitats, se celebrarà el primer Concurs 
de Curts, al Centre Aragonès de 10 a 19h i 
s’obriran les portes de Can Banús d’11 a 13h. 
Per finalitzar, el diumenge, dia 29, arribarà la 
festa infantil al parc de Can Barriga durant tot 
el matí i la botifarrada popular a les 19h a la 
plaça Boada.

Montigalà
D’altra banda, aquest divendres, 28 de maig, 
el barri de Montigalà enceten les seves fes-
tes, que enguany arriben a la 22a edició de 
la mà de l’associació de veïns. La coral Mas 
Gopel serà l’encarregada de donar el tret 
d’inici des del parc de les Muntanyetes a les 
9 del vespre. Les activitats esportives, com 
el 19è Torneig de Petanca -9h-, la 3a Peda-
lada Popular -9.30h- i la Caminada Popular 
-11h-, centren la programació del dissab-
te. Mentre que el dinar -14h-, la gimcana 
-17h- i el fi de festa amb samba -18.30h-, 
posara el punt final a les festes de Monti-
galà el diumenge 29 de maig.

El Gorg
Des de l’AV Joaquim Ruyra, el barri del 
Gorg celebra aquest dissabte, dia 28 a 
les 18.30h, la seva sardinada acom-
panyada d’entitats i del cantant Dani 
Galera.

Sant Mori de Llefià
Des del parc de les Palmeres, dissabte hi 
haurà tallers i jocs infantils, xocolatada, balls 
infantils i titelles amb Màgic Empenta, men-
tre que diumenge serà el torn de la sardinada 
i dels balls regionals.

Més fotografies

Més fotografies
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FIATC JOVENTUT 

Pangos (11), Salin (5), Newley (11), 
Báez (9), Savané (3) -cinc inicial- Oli-
ver (6), Omic (8), Kuric (13), Pasecniks 
(7), Rabaseda (2) i Paulí (1).

76

HERBALIFE GC

Mallet (23), Abalde (9), Vidal (22), Su-
ton (6), Drame (2) -cinc inicial- Miralles 
(-), Paul (17), Rakovic (-), Sàbat (7), Llo-
vet (10), Nogués (-) i Sans (-)

Deixant el joc a un costat, el duel 
entre el FIATC Joventut i l’Herba-
life Gran Canaria comptaria amb 
diversos ingredients de destacada 
importància. La visita a l’Olímpic 
de Ricky Rubio complementaria 
l’homenatge rebut per Demond 
Mallet després d’igualar Corny 
Thompson com el nord-americà 
amb més anys jugats al club. Sens 
dubte, la figura del doble zero (23 
punts) copsaria els primers flai-
xos de l’encontre. El base formaria 

Resultats darrera jornada

FIATC Joventut - Gran Canaria  96-76
FC Barcelona - Tenerife                   93-58
Baskonia - Manresa      83-80
Bilbao Basket - CAI 72-73
Fuenlabrada - UCAM Múrcia 61-73
Obradoiro - Unicaja                   64-77
València Basket - Andorra  81-67
Gipuzkoa - Estudiantes 78-73
Baloncesto Sevilla - Real Madrid 90-97

  Equip  G P

 1 FC Barcelona 29 5
 2  Real Madrid 29 5
 3 València Basket 28 6
 4  Baskonia 24 10
 5  Gran Canaria 21 13
 6  Unicaja 20 14
 7 UCAM Múrcia 18 16
   8  Fuenlabrada 17 17     
 9  Tenerife 16 18
10     Bilbao Basket 16 18
 11     Baloncesto Sevilla 14 20
12     CAI 13 21
 13    FIATC Joventut 13 21
 14 Andorra 12 22
 15 Obradoiro 10 24
16  Manresa  10 24
 17  Estudiantes 9 25
 18     Gipuzkoa 7 27

Classificació

aliança amb Sergi Vidal (36 de 
valoració) per contrarestar l’encert 
exterior de l’Herbalife i liderar a 
una Penya que marxaria al des-
cans per davant gràcies a un da-
rrer triple anotat per Albert Sàbat 
(46-44). Les bones sensacions 
exhibides durant la primera meitat 
assolirien el seu punt més àlgid al 
llarg del tercer període. El FIATC 
Joventut trauria literalment de la 
pista el Gran Canaria, aconseguint 
un contundent parcial de 35 a 

19 que no donaria cap marge de 
maniobra al conjunt d’Aíto Garcia 
Reneses (96-76). La Penya s’aco-
miada de la Lliga Endesa exhibint 

La Penya diu adéu guanyant  / David Grau

Final feliç pel FIATC Joventut (96-76)
La Penya acomiada la Lliga Endesa sent molt superior a l’Herbalife

un balanç de 13/21 i ocupant la 
tretzena plaça de la classificació. 
L’afició podria marxar contenta 
després d’un any molt irregular.

Després d’una temporada difícil el Fiatc 
Joventut va tancar el curs amb una vic-
tòria contra el Gran Canària i l’afició va 
marxar cap a casa amb una sensació molt 
diferent a la viscuda durant moltes fases 
del curs. Això va fer que en la festa de 
comiat en el Palau Olímpic hi hagués-
sin més aficionats que en la temporada 
anterior que havia estat brillant amb la 
copa del rei i el play-off. I el club també 
ha après a fer una cosa: a moure’s ràpid. 
Només 24 hores després va anunciar la 

El ràpid moviment de Vidal
renovació de Sergi Vidal, el líder d’aquest 
estuip, un dels referents de l’ACB i una 
assegurança d’èxit (sisè juagdor que més 
minuts ha jugat de tota l’ACB amb 29 
minuts de mitjana). Un moviment ràpid 
però que, evidentment, ha portat molta 
feina al darrera des de fa tempsL’afició 
està contenta i tot i les dificultats econò-
miques tothom té clar que hi haurà un 
equip il·lusionant. Per cert, Eyenga, ara 
mateix, no entra als plans de la Penya del 
curs vinent

Xavi Ballesteros Periodista especialitzat en bàsquet
BADALONA ÉS BÀSQUET

Bonica ‘reconciliació’
Massiu acte de cloenda amb els aficionats

Llovet faria de mestre de cerimònia / B.López

Els més petits gaudirien amb els seus ídols / B.López

El triomf sumat contra l’Herbalife Gran Ca-
naria a l’Olímpic (96-76) suposaria el darrer 
capítol esportiu viscut pel FIATC Joventut en 
la temporada 2015-2016. A aquesta història, 
però, encara li mancava una plana final. Ja 
allunyats de la clàssica pressió que sempre 
acompanya la competició d’elit, jugadors, 
junta directiva, staff tècnic i aficionats acudi-
rien plegats per última vegada  al Palau Olím-
pic de Badalona per ‘oficialitzar’ el punt final 
de la present la temporada. Després dels pics 
alts i baixos de forma soferts per la Penya en 
els darrers mesos, l’afluència potencial d’as-
sistents al clàssic acte de cloenda organitzat 
pel club era una autèntica incògnita. Final-
ment, però, les sorpreses acabarien sent po-
sitives i els mateixos jugadors exhibirien un 

lleu sentiment d’incredulitat després de veure 
l’enorme contingent d’aficionats que optarien 
per acostar-se a la sala VIP de l’Olímpic. 
El capità Nacho Llovet exerciria de mestre 
de cerimònia, agraint la resposta oferta per 
la massa social i dirigint els parlaments de 
tots els seus companys previs al sorteig de  
samarretes. Ningú dels presents amagaria 
les dificultats viscudes durant aquest últim 
any. “El bon inici de temporada que vam fer 
va crear falses expectatives. De tota manera, 
crec que l’equip ha estat capaç de guanyar 
els partits decisius. Això ens ha evitat patir”, 

fàcil estar al nostre costat. La temporada de 
l’any passat va ser espectacular, però aquest 
any hi ha més gent en aquest acte. Això de-
mostra que mai ens deixareu sols”, expres-
sava el pivot. Goran Suton, per la seva part, 
es mostraria encantat del tracte rebut des que 
va aterrar a la ciutat, ara fa dos anys. “Tots 
aquests jugadors s’han convertit en els meus 
germans. La Penya és el millor lloc on he 
jugat. Estimo Badalona i la seva gent. M’en-
canta viure aquí”, apuntava el bosnià. Sens 
dubte, però, un dels protagonistes més acla-
mats i buscats pels seguidors seria Demond 

ta d’integrants de la primera plantilla (inclo-
sos els vinculats José Nogués i Agustí Sans). 
Un cop finalitzats els parlaments, jugadors i 
afició podrien compartir una bona estona de 
conversa i germanor. Després d’un any difí-
cil, la ‘reconciliació’ és un fet.

L’escorta badaloní renova per dues temporades i es guarda una opció per un tercer any
Sergi Vidal vol acabar la seva 
carrera professional allà on va 
‘nèixer’ com a jugador: a Badalo-
na, casa seva. El FIATC Joventut 
ha fet oficial l’acord de renovació 
de l’escorta per les dues pròximes 
temporades. Com a mínim, Vidal 
seguirà vestint la samarreta de la 
Penya fins al 2018, tot i que el 

jugador tindrà l’opció d’allargar un 
any més la seva vinculació amb 
el club. Si Vidal acabés execu-
tant totalment la formula 2+1 que 
ha signat, l’exterior formaria part 
de la plantilla del FIATC Joventut 
fins al curs 2018-2019, ja amb 38 
anys. Arribar a un acord amb el 
jugador badaloní era una prioritat 

Sergi Vidal es queda a casa: renovació fins al 2018

de la direcció esportiva verd-i-ne-
gra, ja que en els darrers dos anys 
Vidal ha estat l’home més regular 
de l’equip i el líder dins de la pis-
ta. Aquesta temporada, l’escorta 
ha acreditat uns números molt 
bons: 10.1 punts (41% en T3), 3.6 
rebots, 3.6 assistències i 13.7 de 
valoració en 29 minuts de mitjana. Vidal segueix a la Penya  / David Grau

Mallet. Al base li podria l’emoció quan mira-
va de pronunciar unes paraules en castellà. 
Al final, el doble zero s’acomiadaria amb un 
“em feu sentir jove. I love you all”. Brandon 
Paul i Ousmane Drame sí que s’atrevirien a 
fer el canvi d’idioma, donant pas a tota la res-

expressava Salva Maldonado durant l’acte. 
L’entrenador del FIATC Joventut donaria valor 
“al bon final d’any” fet per la Penya, sobretot 
“després del moment crític viscut a Andorra. 
“Des d’aleshores, l’equip va reaccionar. Vull 
agrair-ho públicament als jugadors, perquè 
no és fàcil unir-se en una situació adversa”, 
afegiria el preparador adrianenc. Sens dubte, 
una de les alegries de la cerimònia arribaria 
amb les paraules de Sergi Vidal. En el seu 
discurs, l’escorta badaloní donaria gairebé 
per tancada la seva continuïtat al club, tal 
com havia manifestat en setmanes anteriors. 
El seu company de ‘batalles’ més fidel, Albert 
Miralles, tampoc es quedaria curt referint-se 
a l’estima mostrada pels aficionats cap a 
l’equip. “Quan tot funciona sempre és molt 
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Salvació assegurada / M.Expósito

  Equip PTS GF GC

Segona Catalana (Grup II)

 1.  San Juan Atlético 71 76  34
   2. Fundació Hermes 69 69 37
   3. CE Pemià 67 63 25
    4. Unificació Llefià 62 62 47
 5.  Sant Pol 52 55 34
11.  CF Lloreda 41 51 60

Classificació

 CF Lloreda 3 -  3 Fundació Hermes
         Unificació Llefià 0 -  1 CE Premià
                            Pere Gol 6   -   3 Racing Vallbona

Resultats de la jornada

Propera jornada

   Sant Pol  - Unificació Llefià
 E.E.Guineueta - CF Lloreda                   

Al Llefià se li escapa l’objectiu (0-1)   
L’altre club de la ciutat que competeix al 
grup II de la Segona Catalana, la Unificació 
Llefià, no podria complir el somni d’escalar 
fins a la tercera plaça del campionat. Els de 
Jordi Souto caurien a casa i per la mínima 
contra un Premià (67) que els deixa sense 
opcions de ser tercers. Valderas (28’) seria 
l’autor del gol que condemna la Unificació 
(62) a acabar la temporada en quart lloc.  

El campió avança a la Copa (6-3) 
Per últim, a la Copa Catalunya Amateur, l’AE 
La Salut Pere Gol debutaria amb èxit en l’úl-
tima competició de la temporada. Els verds 

El Lloreda ha arribat al tram més important 
de la temporada en el seu millor moment. 
Tot i que l’equip de José Manuel Muñoz mai 
havia caigut en posicions de descens, la 
irregularitat en els resultats l’havien fet es-
tar a prop de la zona crítica. L’últim tram de 
calendari del grup II de la Segona Catalana 
obligava el Lloreda a enfrontar-se a diversos 
rivals directes i a un equip destinat a pujar. 
Els vermells han superat tots els exàmens 
amb nota, assolint l’objectiu de la salvació 
contra el contrincant més poderós: la Fun-
dació Hermes. El segon classificat del grup 
visitava Badalona jugant-se mitja lliga amb 
el San Juan Atlético, circumstància que no 
evitaria que el Lloreda encadenés el cinquè 
partit consecutiu sense perdre.  Malgrat les 
múltiples ocasions gaudides pels de Mont-
gat, sobretot a les cames de Baby, serien 
els locals els que durien la iniciativa en el 
marcador. Ivan De la Fe (12’) i Albertito (42’) 
situarien el Lloreda amb un avantatge de 2 
a 0 al descans, escenari que es veuria total-
ment trencat per la gran reacció protagonit-
zada pels blaus.   A la represa, Djibi (65’), 
Marcos (72’) i Rafa Muñoz (76’) capgirarien 
el resultat (2-3) i, a més, Robledo veuria la 
vermella directa. Tot i quedar-se amb deu, 
la formació badalonina podria rescatar el 
punt que li acabaria donant la permanència. 
Al 85’, Vives faria esclatar la joia al Munici-
pal establint l’empat definitiu i certificant la 
continuïtat de l’entitat a la Segona Catalana 
(3-3). Missió complerta a falta d’un partit.

El CF Lloreda tira d’èpica per salvar-se (3-3) i el 
Llefià deixa escapar a la tercera plaça (0-1)
L’AE La Salut Pere Gol debuta amb bon peu a la Copa Catalunya amateur (6-3)

SEGONA DIVISIÓ FEMENINA (grup III)

Després d’una llarga trajectòria a les millors 
categories del futbol estatal va disputar en 
diverses ocasions el play-off d’ascens a la 
Liga Adelante amb el club de la seva ciutat: 
el CF Badalona. Un cop penjades les bo-
tes, Jordi Ferrón torna a tenir l’oportunitat 
de representar Badalona en una promoció, 
però aquest cop exercint d’entrenador del 
CE Seagull. Les gavines obren el play-off 
d’ascens a la Superlliga aquest diumenge a 
Montigalà (12h). El Olivo les visita amb la 
missió d’intentar pujar després de quedar 
eliminat en els últims tres anys. “Per les 
jugadores i pel club és una cita important 
i necessitem notar en l’ambient que tothom 
ens acompanya”, destacava Jordi Ferrón 
en la prèvia del partit. Segons el tècnic, el 
Seagull s’enfronta a un adversari que “està 

Ferrón: “Hem de viure el play-off al màxim”

superarien àmpliament el Racing Vallbona 
sobreposant-se al matiner gol visitant (3’) 
gràcies a la millor versió de Dani Altimira. 
El ‘killer’ del Pere Gol anotaria quatre dianes 
i Alejandro Puig acabaria el partit amb dos 
gols en el seu compte particular. A l’espera 
que es resolgui la impugnació del matx pre-
sentada pel Racing, els verds ja preparen la 
pròxima eliminatòria davant la Iberiana.  

marcant una mitjana de cinc gols per partit 
i que sempre genera moltes ocasions de 
perill”. L’entrenador badaloní espera que la 
seva experiència professional pugui ajudar 
les seves jugadores a estar tranquil·les i a 
tenir confiança. “A mi m’agradava sentir la 
pressió; sentir que estava a punt de jugar 
un partit únic. Potser aquesta pressió en 
segons quins tipus de jugadores pot crear 
més nerviosisme que motivació. L’únic que 
sé és que aquesta oportunitat és increïble i 
que l’hem de viure al màxim”, declarava a 
aquest diari. A l’exjugador del CF Badalona 
encara li costa assimilar que el CE Seagull 
opti a l’ascens a la Primera Divisió. “Ningú 
és conscient del que suposaria pujar. És 
com si el nostre CF Badalona optés a pujar 
a la Liga BBVA”, sentenciava el tècnic.

Grima, Lao, Maestre i Morales, jugadors clau

El Badalona ha començat a comu-
nicar als jugadors quins plans té 
per a la temporada que ve. Ahir, el 
president, Miguel Ángel Sánchez, i 
l’entrenador, Manolo González, van 
posar-se en contacte amb futbolis-
tes i representants per tal d’iniciar 
la confecció de la plantilla de la 
temporada que ve. En el moment de 
tancar aquesta edició no es coneixia 
amb exactitud quines seran les altes 
i les baixes, però la idea és apostar 

Ferrovial construirà la marquesina 
de l’estadi municipal de Badalona. 
Així ho van decidir els tècnics de 
l’ajuntament després d’obrir, di-
lluns passat, els sobres amb les 
propostes econòmiques de les 
dues empreses que aspiraven a 
aquesta concessió. VOPI4, tot i 
que presentava un pla d’execu-
ció molt competitiu, va quedar 

Ahir es van començar a 
donar altes i baixes

Ferrovial també farà la 
coberta de l’estadi

perquè continuï un grup reduït de 
jugadors, format pels dos capitans, 
Fran Grima i Toni Lao, a més de 
Sergio Maestre i José Miguel Mo-
rales, que seria el nucli de l’equip 
del futur. Els tres primers haurien 
d’allargar el seu contracte amb el 
Badalona, mentre que el porter està 
automàticament renovat després 
de jugar 30 partits en la temporada 
que acaba de finalitzar. També tenen 
un any més de contracte Marc Vito, 

en tot cas, segons els terminis 
previstos i res no fa pensar que no 
es compleixin els pronòstics més 
optimistes. Oficialment, des de 
l’ajuntament es manté la idea que 
la construcció s’acabarà a final 
d’any, però no es pot negar que, 
pel ritme de treball que s’observa, 
l’obra podria estar enllestida du-

Enric Pi, Sergio Olmeda i Sekou 
Gassama. Els dos primers entren 
en els plans de futur, mentre que els 
dos davanters no compten. Pel que 
fa a Eugeni Valderrama, es voldria 
la seva continuïtat, però la compe-
tència que hi haurà amb els equips 
que el pretenen ho fa molt difícil. El 
Barça B seria el principal perill en 
aquest sentit. Els blaugrana, però, 
no són els únics que han trucat a 
la porta de l’estrella del Badalona 
2015/16, també l’Espanyol B i la 
Ponferradina el tenen en el seu punt 
de mira. En tot cas, el Badalona s’ha 
posat en contacte amb el jugador. 
En el cas d’Akrong també és com-
plicada la seva continuïtat, encara 
que es compta amb ell, per la fitxa 
que té. Altres futbolistes, com Pa-
blo Morgado i Ibón Gutiérrez, inte-
ressen sempre que baixin les seves 
pretensions econòmiques.

rant la tardor. Les dependències 
situades sota la tribuna principal 
(oficines, sales de reunió, vesti-
dors i magatzems) van prenent 
forma, així com els accessos i els 
bars ubicats sota les grades, en 
dues de les cantonades. 
Per altra banda, des de fa dies ja 
es pot veure una catifa de quitrà 
sobre la superfície del que ha de 
ser el terreny de joc, que tindrà 
la mateixa mida que el del Camp 
Nou (105 x 68 metres) i serà de 
gespa artificial d’última generació. 
La gespa, per cert, no serà col·lo-
cada fins que no estigui acabada 
la coberta, fet que impedeix que 
es puguin jugar partits abans que 
estigui acabada tota l’obra.

José Miguel Morales i Manolo González / Foto: Eloy Molina

Sergio Bermúdez / Foto: Eloy Molina

Foto: CFB

Dos futbolistes del juvenil A s’in-
corporaran a la disciplina del primer 
equip del CF Badalona. El migcam-
pista Sergio Bermúdez, que aquesta 
temporada ha debutat a segona B, 
i el davanter Eric Latorre, faran la 
pretemporada amb la plantilla que 
dirigeix Manolo González. El tècnic, 
de fet, ha confirmat a aquest diari 
que el primer d’ells serà jugador del 
primer equip. Al camp de l’Eldenc, 
en l’últim partit del curs, fa dues set-
manes, Bermúdez va ser titular i va 
jugar 67 minuts. El seu primer partit 
a segona B, però, va tenir lloc al mes 
de desembre, en la visita a l’Atlètic 
Balears, on va substituir Manu Bal-
da i va actuar durant els últims deu 
minuts. Dues setmanes més tard, 
al camp del desaparegut Huracán, 
va substituir Pablo Morgado en el 
minut 90. A més, Sergio Bermúdez, 
de 19 anys, ha entrat en dues convo-

L’entrenador del Badalona va re-
velar al programa L’Esport, de 
Televisió de Badalona, que vol 
que els partits que haurà de jugar 
el seu equip mentre no s’acaba 
de construir l’estadi es disputin 
a Can Peixauet, el municipal de 
Santa Coloma de Gramenet. “Vull 
un camp amb unes dimensions 

Durant les pròximes setmanes, 
el CF Badalona i l’ajuntament de 
la ciutat es trobaran per decidir 
quin serà el model de gestió de 
l’estadi municipal de Badalona, un 
assumpte que, ben segur, neces-
sitarà unes llargues negociacions. 
Qui s’encarregarà del manteni-
ment de les instal·lacions? Qui 
explotarà els bars i la publicitat 
estàtica? Des del consistori ad-

catòries més: la primera jornada, al 
camp de l’Olímpic de Xàtiva, i en la 
visita al Reus, el mes de març.
En el juvenil A, entrenat per Óscar 
López, Bermúdez ha jugat 29 partits 
i ha signat 7 gols. Pel que fa a Éric 
Latorre, es va incorporar al juvenil 
escapulat a mitja temporada, proce-
dent del Jabac de Terrassa, i ha fet 
6 gols en 22 partits. Latorre s’entre-
narà amb el primer equip durant la 
pretemporada.

semblants al que serà el nou es-
tadi. Tornar a jugar a Pomar o a la 
Travessera de Montigalà ens seria 
perjudicial”, va dir el tècnic. “Con-
feccionarem la plantilla per jugar 
en un camp gran i crec que, men-
tre no tinguem la nova instal·lació, 
el més adient és el camp de la 
Grama”, va concloure.

verteixen que no volen repetir els 
errors del conveni signat per la 
gestió del pavelló municipal Olím-
pic amb el Club Joventut, que han 
portat a una complexa situació. En 
el CF Badalona són conscients 
que aquesta negociació pot resul-
tar determinant pel futur i aspiren 
a un model similar al que té el CE 
L’Hospitalet amb el seu ajunta-
ment.

Bermúdez i Latorre, 
dos juvenils per al 
primer equip

Manolo González tria el 
camp de la Grama

Club i ajuntament 
negociaran el conveni 
d’ús de l’estadi

Oficialment, l’ajuntament manté que 
la construcció acabarà a final d’any, 
però el ritme de les obres fa pensar 
que podria ser abans

descartada per una curta diferèn-
cia econòmica. La UTE Ferro-
vial-Agroman-DECO és també 
l’encarregada de la construcció de 
l’estadi, fet que pot ajudar a agi-
litzar les obres en el seu conjunt. 
Així s’entén, si més no, des del 
club i també des del consistori.  
La construcció de l’estadi marxa, 
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Davant els Barberà Rookies per un contundent 47-0

La temporada regular de la LNFA 
Sèrie A va arribar a la seva final 
el passat cap de setmana amb la 
disputa de la desena. En ella, els 
Badalona Dracs cercaven mante-

Els Dracs tanquen la temporada 
amb el seu vuitè triomf

nir la imbatibilitat i ho va aconse-
guir sense gaires problemes da-
vant l’equip dels Barberà Rookies 
amb un contundent 47-0. El duel 
es presentava amb cert recel des-

prés de la baixa de Mike Box, però 
Sergi Gonzalo va dissipar qualse-
vol dubta. No va ser fins als últims 
minuts del primer parcial, quan 
els locals aconseguien dues ano-
tacions de Drew Clausen i Javier 
García que situaven el 14-0. Al 
segon quart, Sergi Gonzalo con-
nectava un pas per a Raúl Cernuda 
que transformaria les 35 iardes en 
touchdown i situant així el 21-0. 
Clausen tornaria a anotar abans 
d’arribar al descans per arribar al 
27-0. Ja en la segona meitat, el 
protagonisme va recaure en Javi 
Fernández, qui aconseguiria una 
anotació després d’una carrera 
d’una iarda i una altra d’un pas 
de 63 iardes de Gonzalo. L’útlim 
touchdown de 10 iardes de la tro-
bada, per part del badaloní Ferrán 
Llinás, situava el 47-0 final.

Foto: Iker Alfonso al primer esgraó. Foto: ASJUBA

Foto: FotoArt Estudio

El passat dissabte va tenir lloc a La 
Llagosta, el Campionat de Catalun-
ya de Judo Aleví, on  van ser pre-
sents més de 230 judokes, entre els 
quals de l’Associació Judo Baetulo, 
que van participar i van mostrar el 
seu caràcter guanyador, les ganes 
de lluitar i de seguir amb la seva 
progressió. Destacar que Carlos 
Benavente va revalidar el seu títol 

de campió per tercer any consecu-
tiu, mentre que Iker Alfonso també 
va assolir la primera classificació, 
guanyant tots els seus combats amb 
claredat per Ippon. Per la seva part, 
Marta Liceran i Erik Asensio es van 
proclamar subcampions, mentre 
que Kevin Pesado no va aconseguir 
cap medalla. Ara l’ASJUBA es pre-
para per mirar cap endavant.

L’ASJUBA suma 
quatre medalles a 
La Llagosta

El Badalonès haurà de remuntar 18 punts i l’Ademar jugarà la Final de Segona

Sense Final a 4 pel Sant Josep 
Els parroquials es queden a les 
portes després de perdre a Vilade-
cans la tornada de la eliminatòria 
prèvia. Havia de recuperar dos 
punts de l’anada i, tot i estar llui-
tant per la classificació als instants 
finals, el rival sempre va portar la 
iniciativa. L’equip es va recuperar 

El Sant Josep es queda sense Final a 4 a Copa i 
el Círcol es juga la permanència en un partit

d’un mal inici, amb 13 punts de 
desavantatge. Sempre va anar a 
remolc però es van acostar fins el 
90-91 a falta de 3 minuts. La sort 
no va acompanyar i el Viladecans 
va sentenciar amb un triple. Al fi-
nal derrota que tanca a una tem-
porada on sempre han estat a dalt, 
però que els deixa a un pas d’estar 

entre els millors de Copa.

El Círcol sense marge d’error
La derrota a la pista del Ciutat Vella 
fa que la sèrie torni a Badalona, diu-
menge a les 19.30h a La Plana. És 
el partit definitiu: l’equip que guanyi 
mantindrà la categoria, el que perdi 
baixarà.  L’ambient ha de ser el de 
les grans ocasions per empènyer 
l’equip cap a la permanència. Al 
segon partit, després de tres quarts 
igualats, el definitiu va tenir color 
local, amb tres triples que posaven 
per davant el Ciutat Vella. Els errors 
i les pilotes perdudes del Círcol 
als últims minuts decisius els van 
aprofitar els locals per forçar el ter-
cer partit. Jugar el desempat a casa 
ha de ser determinant per guanyar 
un partit que val una temporada. 

El Badalonès, a remuntar
Haurà de recuperar 18 punts aquest 
diumenge a les 19.30h contra el 
Santa Coloma per arribar a la Final. 

L’Ademar jugarà la final de Segona
Foto: Maristes Ademar

Bàsquet masculí

 Copa Catalunya  -  Tornada Quarts de Final 
 Viladecans - Sant Josep                                  98-94
 Ubsa - Lluïsos                                                          71-59

Copa Catalunya  - Play off permanència
Ciutat Vella  - Círcol  (1-1)                             74-67

Primera Catalana  - Anada Semifinals
Santa Coloma - Badalonès                                     92-74

Segona Catalana  -   Tornada Semifinals 
 Maristes  - Santa Eugènia                               67-51 
Segona Catalana - Play off Permanència
Lima Horta Llefià-                                                  79 -69      

El partit serà en un escenari dife-
rent, el Pavelló dels Països Cata-
lans. Sense Valle, Cuesta, Màlaga 
ni Cid l’equip va trobar a faltar els 
seus referents, mentre els colo-
mencs es mantenien tot el partit per 
sobre la barrera dels 10 punts. A 
l’últim quart, l’encert local en triples 
va fer que la diferència es disparés i 
ara obliga al Badalonès a tirar d’èpi-
ca per tornar-li la moneda al Santa 
Coloma i remuntar 18 punts si vol 
jugar la Final de Primera.

L’Ademar jugarà la Final
El que ja ha remuntat i s’ha plantat a 
la Final de Segona és l’Ademar. Ha-
via de recuperar 12 punts i va guan-
yar de 16. La final serà contra el 
Martinenc, diumenge a les 12h  al 
Pavelló del Guinardó. A la tornada 
de les semifinals, el més complicat 
estava fet al segon quart: marxar de 
12 punts i igualar l’eliminatòria. A 
partir d’aquí van saber gestionar el 
marcador i, tot i que el marge per no 

quedar eliminats era reduït, sempre 
va tenir la iniciativa. Ara toca rema-
tar una excel.lent temporada amb el 
Campionat de Segona.

El Llefià perd la categoria
Havia de guanyar i forçar el tercer 
partit però va perdre al camp de 
l’Horta per l’encert en triples del ri-
val i una mala sortida a la represa. 
La derrota significa el descens.
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